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Närvarande:                                      
Ronny Liljegren, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren,  
Helene Eklund, Magnus Ihreskog, Kjell Skalberg och Göran Gustafsson 
 

§ 1  Mötets öppnande 
   

Ordförande Ronny öppnade mötet 
 
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
   

Utskickad dagordning godkändes. 
 

§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
   

Föregående protokoll godkändes 
 Helene gick igenom beslut 2020. 

             
§ 4  Rapporter 
 

Ordförande 
SOFT – beslut tagna den 14/6 info finns på deras hemsida, säsongsstart i början på 
september. 
SISU – vi har fått bidrag till skärmar 5000 kr 
Kompensationsstöd för uteblivna intäkter med anledning av Corona, gäller fram till 
30/6. Ronny har lämnat in ansökan. Osäkert vad som händer med ersättning efter 
30/6, Ronny har fortsatt kontakt med GI/SISU. 
RUS (regional utvecklingsstrategi)– vårt Gotland 2040. Ronny har skickat in våra 
synpunkter om oro för bebyggelse runt Kinner. 
GOF – Anna Samelius är permitterad från sin konsulentttjänst. 
 
Sekreterare 
Beslutsunderlag,  
Påminnelse medlemsavgift skall skickas ut. 
Närvaro LOK-stöd 
Postbox – ev avveckling. Helene kollar möjlighet till postlåda vid Kinner. 

Kassör             
Ylva föredrar aktuellt ekonomiskt läge. 
Styrelsen gör tillsammans en Corona-budget med justeringar utifrån aktuellt läge. 
Konstateras att det kommer att bli konsekvenser om höstsäsongen kommer igång 
som planerat. 
Beslutas att Ylva skriver en text till Broosket som beskriver strategi och diskussioner. 
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Tävlingskommittén           2(3)
 Nytt program för hösten med fokus på DM-tävlingar 
Beslutas att Jungfruloppet ställs in, Magnus kommunicerar med GFF och hemsida. 
Sommarpaketet är inställt. 
Motions-OL drar igång efter midsommar,  
En del förändringar av kartor och kartritning med anledning av inställda tävlingar. 
Vi deltar i kartritningsprojekt på norra Gotland. 
Idrottslyftsansökan gjord.    

Stugkommittén          
Edvard Pettersson sommarvaktmästare 
Novi Resort – hyr en lägenhet just nu. 
Många avbokningar på boende 
Campingen troligen positivt, övrigt boende osäkert.  
Bokningssidan är inte synkad, Birgitta kontaktar Håkan, sprid också via FB. 
Duscha med 5-kronor – annan lösning behövs.  

Infokommittén   
Broosket – manusstopp 15 juni. 
Utdelning via någon form av sockenombud. 
       

§ 5 Uppvaktningar 

 Uppvaktningar enligt listan är gjorda. 
Kommande uppvaktningar kollades av. 

§ 6 Övriga frågor 
 
Jubileumsfest – skjuts upp till 14 november. 
Någon aktivitet den 22 augusti – Gardestugan? 
Information från styrelsen - Beslutades att sekreteraren gör en sammanfattning efter 
varje styrelsemöte och lägger ut på hemsida och FB, samt lägger ut protokoll när det 
är justerat. 

§ 7  Nästa möte 
 
  Styrelsemöte onsdag 5 augusti kl 18.30 hos Ronny 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande tackade för god mat och visat intresse. Mötet avslutades.  

 
 
Sekreterare:    Justerare: 
 
 

 
Helene Eklund    Ronny Liljegren    Birgitta Hjerthén   

            


